
Kallelse till Framtidenkoncernens ägardialog hösten 2019 

Den 21 och 23 oktober inbjuds Framtidenkoncernens dotterbolags styrelser, inkl. fackliga 
representanter och bolagens vd:ar till ägardialog.  

Var: Johanneberg Science Park, Sven Hultins Plats 2, lokal 4:an på entréplan. Be receptionen visa er rätt. 

21 oktober 

08:30 – 10:30 Poseidons styrelse 

10:30 – 12:00 Egnahems styrelse 

13:00 – 15:00 Familjebostäders styrelse 

23 oktober 

08:30 – 10:00 Störningsjourens styrelse 

10:00 – 12:00 Bostadsbolagets styrelse 

13:30 – 15:00 Byggutvecklings styrelse 

15:00 – 16:30 Gårdstensbostäders styrelse 

Välkomna önskar Framtidens styrelse gm. 

Kjell Björkqvist (L), ordförande  

Stefan Svensson (M), 1:e vice ordförande 

Roger Höög (V), 2:e vice ordförande  

Styrelsehandling  nr  11 
2019-09-27



Agenda ägardialog hösten 2019 

Förvaltande bolag: 

• Genomgång av anteckningar från föregående ägardialog

• Varsam renovering

• Utvecklingsområden

• Blandade upplåtelseformer

• Finansiell strategi

• Samordning i koncernen

• Nöjd Kund index

• Boinflytande

• Attraktiv arbetsgivare

Egnahemsbolaget och Framtiden Byggutveckling: 

• Genomgång av anteckningar från föregående ägardialog

• Nybyggnadsstrategi och långsiktig portföljstyrning

• Plan för blandade upplåtelseformer i utvecklingsområden

• Finansiell strategi

• Volymfrågan

• Samverkan med staden

• Produktionskostnader

• Breddad marknad och utländska aktörer

• Attraktiv arbetsgivare

Störningsjouren: 

• Genomgång av anteckningar från föregående ägardialog

• Finansiell strategi

• Trygghet och säkerhet inom koncernen

• Fortsatt uppföljning av arbetet med de oriktiga hyresförhållandena

• Uthyrningspolicy

• Fastighetsjouren

• Attraktiv arbetsgivare

I det fall dotterbolag vill komma in med egna frågor som ska lyftas på ägardialogen ska de vara moderbolaget 

tillhanda på framtiden@framtiden.se senast fredagen den 6 september.  

Dialogen ska ha fokus på ägardirektiv, kommunfullmäktiges budget, affärsplan, större investeringar, 

väsentliga risker, viktiga policyfrågor samt frågor av större vikt som ska underställas kommunfullmäktige. 


